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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem gondolja, hogy az Európai Unió legszegényebb 
országában inkább határon belül kéne támogatni a családokat és nem határon kívül? " 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Ön Tusnádfürdőn olyan bejelentést tett, amely jogosan háborítja fel a Magyarországon élő és itt
adót fizető honfitársainkat. Idézem az ön bejelentését: 

"...  belátható  időn belül  az  összes  olyan támogatást,  ami  a  magyar  társadalom stabilitását  és
rugalmasságát szolgálja, például a családtámogatási rendszert ki kell terjeszteni teljes egészében a
magyarok lakta területekre, az országhatárokon kívül is."

A magyar állam terhei alatt roskadozó honfitársaink tudni szeretnék, pontosan milyen terheket kell
még a vállukra venni az ön bejelentése nyomán. Milyen támogatási, családtámogatási formákat akar
kiterjeszteni  az  országhatárokon  kívülre?  Mikortól  akarja  ezt  megtenni?  Milyen  költségvetési
vonzattal jár mindez? Honnan kívánja az ehhez szükséges összeget előteremteni, különösen annak
fényében,  hogy  nemrég  egymilliárd  eurós  kínai  hitelt  vett  fel,  tovább  fokozva  a  magyarok
eladósítását.  Tervezi-e,  hogy  az  Ön  által  oly'  sokra  tartott  nemzeti  konzultáción  kéri  ki  a
Magyarországon  élő  honfitársaink  véleményét  arról,  hajlandóak-e  a  határon  túliak
családtámogatását is fizetni, vagy inkább a saját családjaik támogatására fordítanák ezt az összeget,
különös  tekintettel  arra,  hogy  a  családi  pótlék  mértéke  2008  óta  nem  emelkedett,  még
inflációkövető mértékben sem?

Nem  gondolja,  hogy  az  Európai  Unió  legszegényebb  országában  inkább  határon  belül  kéne
támogatni a családokat és nem határon kívül?  

Várom érdemi válaszát!


